

以便以謝的神

「撒母耳搬來了一塊石頭，把它豎立在米斯巴和善之間，給這塊石頭起名叫以便以謝，說：『直到現在，耶和華都幫助我們！』」（撒上 7:12）

感恩

1. 過去的二十年：在同工人力極其短缺的情況下，神興起許多義工，盡他們所能，在各方面幫助我們，如：核對財務報表、翻譯、校對、網課教導，短宣等等。為此我們非常感恩！
2. 獨行奇事的神：在疫情及其它政治因素的影響下，海外宣教路受到阻攔，但神說，「看哪！我要作一件新的事；現在它要發生了，難道你們還不知道嗎？我要在曠野開一條道路，在荒地開挖江河。」（賽 43:19）神使宣教工作透過網絡技術，得以繼續拓展。按「觸摸生命、傳遞使命」的原則，我們透過網絡課程，與在緬甸的幾間學校及機構配搭，將知識和生命之道傳遞給當地有需要的人群。首先，我們通過接觸緬甸兩所基督教高中的學生，藉老師們生命的教導，使孩子們能認識賜永生盼望的主；其次，我們還與「希望之家孤兒院」配搭，幫助孩子們在基督的愛中成長，得以認識耶穌基督為救主及生命的主；另外，我們也與「新生之家戒毒所」配搭，教導吸毒的青年人聖經真理，使他們真正認識，惟耶穌基督是「道路、真理、生命」！除此，「傳仁」還有其它的宣道工場，神使我們有機會透過網絡作教導、培訓、傳福音，及輔導的工作。願一切榮耀全能歸於獨行奇事的神。



3. 合作夥伴：新生之家福音戒毒所，臘戍中心有 34 位弟兄正在接受靈命塑造課程。感謝神，有西雅圖播道會華恩堂的牧者與同工願意與「傳仁」配搭，承接這一「使

人作主門徒」的聖工。美西時間, 每隔一個禮拜二下午 5:00-5:50 (緬甸時間週三早上 6:00-6:50) 教導弟兄們基要真理及其它聖經課程。

代禱

1. 緬甸貴概聖光高中及得恩高中：為缺教高二班數學(函數、幾何、三角、代數)的老師代禱。美西時間，每週二下午 7:00-8:20。志願者老師需要懂普通話。有負擔者，請與「傳仁」同工陳慶偉傳道聯繫 serve@golovefoundation.org 電話：650-393-4095。

2. 新生之家福音戒毒所: 為本月底，臘戍、東枝，勐速等三地戒毒所，在東枝中心舉辦聯合生命建造課程禱告，求神預備同工及弟兄們的心田，一起領受神話語的滋潤。



3. 「傳仁」國際董事會 10月28日召開「傳仁」國際董事會，求神賜董事們有使命感及屬靈的洞察力來帶領「傳仁」前面的事工方向。

4. 「傳仁」二十周年感恩見證會: 正在緊鑼密鼓的籌備中。請為我們切切禱告，求神使用這一次的感恩見證會，見證神的榮耀與信實，並讓主內眾肢體更深的認識「傳仁」這一機構，並願意參與我們的事工，或成為網絡宣教士，與我們一起同工配搭，使福音快快傳開，叫人歸榮耀給我們在天上的父。

go and love 傳仁
福祿壽喜
GO

傳仁基金會 成立二十週年感恩見證餐會

講員：林祥源牧師
聖地牙哥主恩堂主任牧師
傳仁基金會顧問

日期：2023年10月29日 (星期日)
時間：晚上6點半開始
地點：聖荷西御朝海鮮酒家
Grand Dynasty Chinese Seafood Restaurant
6164 Bollinger Road, San Jose, CA 95129

20週年慶

觸摸生命，傳遞使命！

傳仁基金會是一非牟利慈善組織，於2003年10月在美國加州海尼亞州州政府註冊成立。隨後於2006年在加拿大，2009年在香港成立分會，並於2011年在中国重慶及2019年在中国江蘇註冊為一海外非政府組織。2018年起，【傳仁】的工作拓展至越南。

傳仁基金會本著基督的愛，賦予物資及精神貧乏地區百姓的能力，透過基礎建設、貧困助學及醫療方面的幫助，使其不斷的發展，以達到自力、自強、自足的境界。傳仁基金會每年組織短期服務隊前往中國、越南、印尼，與當地合作夥伴一起服務。

報名詳情：<https://shorturl.at/lozF3>
查詢：Lien 麗詩 (650) 393-4095
電郵：serve@golovefoundation.org

Touching Lives, Delivering the Message! 觸摸生命，傳遞使命！
433 Airport Boulevard, Suite 208, Burlingame, CA 94010
TEL: (650) 393-4095 | Email: serve@golovefoundation.org
Website: www.golovefoundation.org

請大家在 10 月 15 日前踴躍報名，以方便我們統計人數，謝謝。

傳仁 20 週年感恩見證會宣傳片

<https://www.youtube.com/watch?v=oF8r09Fwn-g>

請用下面的鏈接報名：

<https://shorturl.at/lozF3>

The God of Ebenezer

"Then Samuel took a stone and set it up between Mizpah and Shen. He named it the stone Ebenezer, saying, 'Thus far has the Lord helped us!' " (1 Samuel 7:12)

PRAISES

1. The Last Twenty Years: In the face of a severe shortage of manpower, God has raised many volunteers to help us in every way they can, such as checking financial statements, translating, proofreading, teaching online classes, undertaking short missions, and so on. For that, we are very grateful!

2. God who does wonders alone: Because of the pandemic and other political issues, the overseas mission path is blocked, but God says, "See! I'm doing a new thing! Now it springs up; do you not perceive it? I am making a way in the desert, and streams in the wasteland." (Isaiah 43:19) God has enabled mission works to continue to expand through network technology. In line with the principle of "Touch Life; Delivering the Message," we connect with several schools and institutions in Myanmar through online courses to deliver knowledge and a way of life to local people in need. First of all, through reaching out to students of two Christian high schools in Myanmar, we enabled the children to know the Lord who gives eternal hope through the teachings of their teachers. Second, we also partner with the "Home of Hope Orphanage" to help children grow up in the love of Christ and know Jesus Christ as Savior and Lord of life; in addition, we also partner with the "New Life Drug Rehabilitation Center" to teach young drug addicts the biblical truth so that they can truly understand that Jesus Christ is "the way, the truth, and the life"! Moreover, there are other missionary

workshops where God gives us the opportunity to teach, train, evangelize, and counsel through the Internet. May all glory be to God who works wonders alone.

3. Cooperative Partners: New Life Drug Rehab Center, 34 brothers in Lashio Center are taking spiritual sculpting courses. Thank God that the pastors and co-workers of the Northern Seattle Grace Church are willing to partner with the Go and Love Foundation to undertake the ministry of "making disciples of the Lord." and to teach the Basic Doctrine and other Bible lessons to brethren every other Tuesday from 5:00 to 5:50 p.m. Western Time (6:00-6:50 a.m. Myanmar time on Wednesdays).

PRAYER

1. Myanmar the Kutkai Holy Light High School and the Grace Private High School: Pray for the shortage of our 10th-grade math teacher. (functions,



geometry, trigonometry, algebra). Every Tuesday from 7:00-8:20 p.m. Western Time. Volunteer teachers need to know Mandarin. If you are burdened, please contact our staff, Minister Ching-wei Chen at serve@golovefoundation.org Phone: 650-393-4095.

2. The New Life Gospel Drug Rehabilitation Center: At the end of this month, the drug rehabilitation centers in Lashio, Tung Gyi, and Mengsu will hold a joint life-building course at the Tung Gyi Center. Pray to God to prepare the hearts of co-workers and brethren to receive the nourishment of God's Word together.



3. The Annual Board of Directors Meeting: The Go and Love Foundation will hold its annual meeting on October 28. Pray that the directors have the mission and spiritual insight to lead the direction of the Go and Love' s future ministry.

4. The 20th Anniversary: Preparations are in full swing. Please pray earnestly for us, asking God to use this special event to witness God's glory and faithfulness, and to let all attendees understand more thoroughly the institution of the Go and Love Foundation and to participate willingly in our ministry in various ways, or to become an online missionary, so that the gospel will spread quickly and people may be glorified to our Father in heaven.